
Motion till årsmöte för Lerums Briddgeklubb     Lagda brickor vid lagspel.   Jag vill att årsmötet beslutar om att vi skall använda lagda brickor vid lagspelet.   Lagspelet går ut på att man skall slå sina motstandare i matchspel och för detta behövs inte lagda brickor. För mig, utan lång erfarenhet, är det som om man satt hemma vid köksbordet och spelade 4-mannabridge, man vet att man vinner men inte om man gör det för att man spelar bra eller om det beror på att motståndarna spelar dåligt.   Med lagda brickor kan man efteråt på nätet i Spader se det optimala resultatet och hur man spelat i förhållande till det.   Med 20 bord som spelar behövs det 5x24 brickor. I första ronden delar 4 bord på brickorna 1-12 och byter efter 3 brickor. I andra ronden spelar man mot de andra lagmedlemmarna med brickorna 13-24.   Jag har talat med brickläggningsgruppens ordförande, Hans Egerstad, och han ser inga problem med att vi en gång i månaden skall behöva lägga lite fler brickor.   Med hopp om att årsmötet bifaller min önskan och att vi kan börja med detta i september månads lagspel.   Tommy Rhedin 
 
 
Styrelsens förslag till årsmötet: Styrelsen anser inte detta vara en årsmötesfråga. Styrelsen 
föreslår att motionen överlämnas till tävlingsledargruppen, som tillsammans med styrelsen 
tar beslut i frågan. 
 


